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Schriftelijke vraag Zitting van 

 2023_SV_00016 Schriftelijke vraag van raadslid Peter Hertog: controle 
artsen in provinciale scholen

Schriftelijke vraag

Indiener(s):
Peter Hertog,            Vooruit          

Tijdstip van indienen:
17 november 2023 16:47

Toelichting:
Gericht aan (deputatie / gouverneur / beiden):
Deputatie
Duiding provinciaal belang van de vraag:
aangezien het gaat over onze eigen provinciale scholen is net evident van provinciaal belang

Concrete vraag:
Het sturen van een controle arts is een manier om na te gaan of afwezigheden om medische 
redenen wel volledig correct zijn. Ook onze scholen kunnen deze mogelijkheid gebruiken. 
Graag kreeg ik per provinciale school voor de schooljaren 20-21, 21-22 en 22-23 per school 
een overzicht van hoe vaak een controle arts werd ingeschakeld, wie de concrete  opdracht tot 
sturen van controlearts gaf, hoe vaak deze controle op misbruik wees, en wat dit per school 
gekost heeft. 


